
 

 

Valkenburg, 11 december 2023 

 

Vragen ex artikel 34 Reglement van Orde – Situatie Auw Wieverbal 

1. Wij lezen dat, daar waar het gaat over het vooralsnog niet doorgaan van Auw Wieverbal, dit 
komt door verschil van inzicht over veiligheidseisen en daarbij behorende kosten. Klopt dit 
en kunt u hier iets meer duiding over geven richting de raad, zodat we helder hebben waar 
het tot dit moment precies op stuk loopt? 

2. Bent u het met ons eens dat Auw Wieverbal een evenement is dat thuishoort in Valkenburg 
aan de Geul en het geen optie is, zoals u tegen de pers zou hebben vermeld, om dit te 
verplaatsen naar elders? 

3. Kunnen wij als gemeenteraad nog een extra bijdrage leveren om het Auw Wieverbal toch te 
laten doorgaan? Aangezien wij als CDA-fractie ervan overtuigd zijn dat dit een belangrijk 
evenement is voor jong en oud uit onze uit gemeente en de gehele omgeving. 


